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PROTOKÓŁ NR XIV/2019 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 18 października 2019 r. 
 
 
Sesja trwała od godz. 13.100 do godz. 15:00. 
 
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 13, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni: Michał, Janusz Kowalik; Paulina Żurawik. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
 
• Grzegorz Ambroziak                               - Burmistrz Gminy Żychlin, 
• Waldemar Bartochowski   - Sekretarz Gminy Żychlin, 
• Emilia Rajewska                                     - Skarbnik Gminy Żychlin, 
• Iwona Śmietanka                                    - Radca Prawny, 
• Krzysztof Anyszka                                  - Kierownik Referatu BPI, 
• Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Żychlinie,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności.  
 

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Wanda Sikora. 
 

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza Gminy – Grzegorza Ambroziaka, 
Sekretarza, Skarbnika, Radcę Prawnego, Kierownika referatu BPI, Kierowników jednostek 
organizacyjnych gminy, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów  
i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na obrady Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 
podejmowania uchwał. 
 
Przewodnicząca Rady zapytała czy są uwagi bądź  inne propozycje do porządku obrad. 
 
Burmistrz Gminy zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad w punkcie 2. Podjęcie 
uchwał w sprawach podpunktu f) o brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie zbycia  udziału  
w nieruchomości zabudowanej w trybie bezprzetargowym”, a w miejsce tego podpunktu 
wprowadzenie „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2019r.” 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia wniosku Burmistrza Gminy o wycofanie z 
porządku obrad w punkcie 2. Podjęcie uchwał w sprawach podpunktu f) o brzmieniu: 
„Podjęcie uchwały w sprawie zbycia  udziału w nieruchomości zabudowanej w trybie 
bezprzetargowym”, a w miejsce tego podpunktu wprowadzenie „Podjęcie uchwały w sprawie 
zmiany budżetu gminy na 2019r.” 
  
Za przyjęciem wniosku Burmistrza Gminy Żychlin, o wycofanie z porządku obrad w punkcie 
2. Podjęcie uchwał w sprawach podpunktu f) o brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie 
zbycia  udziału w nieruchomości zabudowanej w trybie bezprzetargowym”, a w miejsce tego 
podpunktu wprowadzenie ”Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2019 r.” 
głosowało   - 13 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Janusz, Piotr Kowalski; Leszek 
Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora;  Sylwia 
Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa, Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 
„przeciw”          -   0 radnych,  
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
  



2 
 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku Burmistrza Gminy. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu na 2019 rok, 
b) regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, 

dla których Gmina Żychlin jest organem prowadzącym,  
c) o zmianie Uchwały Nr XLV/245/18 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 6 czerwca 

2018 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 
przedszkoli i niepublicznych szkół, dla których Gmina Żychlin jest organem 
rejestrującym oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania  
i wykorzystania, 

d) o zmianie Uchwały Nr XLV/246/18 Rady Miejskiej w Żychlinie  z dnia 6 czerwca 
2018 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 
szkolnego w roku kalendarzowym,  w którym kończą 6 lat w prowadzonych przez 
Gminę Żychlin publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych  
w publicznej szkole  podstawowej, 

e) o zmianie Uchwały Nr IV/18/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 
2019 r. w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2019 rok, 

f) zmiany budżetu gminy na 2019 rok, 
g) wyboru ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym w Kutnie na kadencję  

2020-2023. 
3. Informacja dotycząca organizacji roku szkolnego 2019/2020 wg stanu na dzień  

30 września 2019r.  
4. Sprawy różne. 
5. Przyjęcie Protokołu Nr XIII/2019 z dnia 30 września 2019r. 
6. Zakończenie obrad. 

 
 
Do p-tu 2. Podjęcie uchwał w sprawach:  
 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2019 rok, 
 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2019 
rok. 
 
OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), 
Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2019 rok. 
Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 
zmiany budżetu gminy na 2019 rok zajmą stanowisko na Sesji Rady. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie w sprawie zmiany 

budżetu gminy na 2019 rok. 

  

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2019 rok 

głosowało   - 13 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Janusz, Piotr Kowalski; Leszek 

Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora;  Sylwia 

Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa, Barbara 

Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2019 rok.  

 

Uchwała Nr XIV/54/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

b) regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolach, dla których Gmina Żychlin jest organem prowadzącym, 

 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których Gmina Żychlin jest 
organem prowadzącym. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których Gmina 

Żychlin jest organem prowadzącym.  

 
OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), 

Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których Gmina Żychlin jest organem 

prowadzącym. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie zaopiniowania projektu uchwały regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których Gmina 

Żychlin jest organem prowadzącym zajmą stanowisko na Sesji Rady. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których Gmina 

Żychlin jest organem prowadzącym. 

głosowało   - 13 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Janusz, Piotr Kowalski; Leszek 

Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora;  Sylwia 

Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa, Barbara 

Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 
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„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.  

   

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których Gmina 

Żychlin jest organem prowadzącym. 

 

Uchwała Nr XIV/55/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

c) o zmianie Uchwały Nr XLV/245/18 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 6 czerwca 

2018 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli i niepublicznych szkół, dla których Gmina Żychlin jest organem 

rejestrującym oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania 

i wykorzystania, 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr XLV/245/18 Rady 
Miejskiej w Żychlinie z dnia 6 czerwca 2018 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 
dla niepublicznych przedszkoli i niepublicznych szkół, dla których Gmina Żychlin jest 
organem rejestrującym oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i 
wykorzystania. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały Nr XLV/245/18 

Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 6 czerwca 2018 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych przedszkoli i niepublicznych szkół, dla których Gmina Żychlin jest 

organem rejestrującym oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystania. 

 

OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), 

Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr XLV/245/18 Rady Miejskiej w Żychlinie z 

dnia 6 czerwca 2018 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli i niepublicznych szkół, dla których Gmina Żychlin jest organem rejestrującym 

oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie zaopiniowania projektu uchwały o zmianie 

Uchwały Nr XLV/245/18 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 6 czerwca 2018 r. w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i niepublicznych szkół, dla 

których Gmina Żychlin jest organem rejestrującym oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania zajmą stanowisko na Sesji Rady. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały Nr XLV/245/18 

Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 6 czerwca 2018 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych przedszkoli i niepublicznych szkół, dla których Gmina Żychlin jest 

organem rejestrującym oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystania 
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głosowało   - 13 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Janusz, Piotr Kowalski; Leszek 

Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora;  Sylwia 

Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa, Barbara 

Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.    

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę o zmianie Uchwały Nr 

XLV/245/18 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 6 czerwca 2018 r. w sprawie trybu udzielania 

i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i niepublicznych szkół, dla których Gmina 

Żychlin jest organem rejestrującym oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania. 

 

Uchwała Nr XIV/56/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

d) o zmianie Uchwały Nr XLV/246/18 Rady Miejskiej w Żychlinie  z dnia 6 czerwca 

2018 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca 

roku szkolnego w roku kalendarzowym,  w którym kończą 6 lat w 

prowadzonych przez Gminę Żychlin publicznych przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w publicznej szkole  podstawowej, 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr XLV/246/18 Rady 
Miejskiej w Żychlinie  z dnia 6 czerwca 2018 r. w sprawie określenia wysokości opłat za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym 
do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym,  w którym kończą 6 lat w prowadzonych 
przez Gminę Żychlin publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznej 
szkole  podstawowej. 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały Nr XLV/246/18 

Rady Miejskiej w Żychlinie  z dnia 6 czerwca 2018 r. w sprawie określenia wysokości opłat 

za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym,  w którym kończą 6 lat w 

prowadzonych przez Gminę Żychlin publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych 

w publicznej szkole  podstawowej. 

 

OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), 

Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr XLV/246/18 Rady Miejskiej w Żychlinie  

z dnia 6 czerwca 2018 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w 

roku kalendarzowym,  w którym kończą 6 lat w prowadzonych przez Gminę Żychlin 

publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznej szkole  podstawowej. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie zaopiniowania projektu uchwały o zmianie 

Uchwały Nr XLV/246/18 Rady Miejskiej w Żychlinie  z dnia 6 czerwca 2018 r. w sprawie 

określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym,  w którym 



6 
 

kończą 6 lat w prowadzonych przez Gminę Żychlin publicznych przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w publicznej szkole  podstawowej zajmą stanowisko na Sesji Rady. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały Nr XLV/246/18 

Rady Miejskiej w Żychlinie  z dnia 6 czerwca 2018 r. w sprawie określenia wysokości opłat 

za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym,  w którym kończą 6 lat w 

prowadzonych przez Gminę Żychlin publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych 

w publicznej szkole  podstawowej 

głosowało   - 13 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Janusz, Piotr Kowalski; Leszek 

Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora;  Sylwia 

Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa, Barbara 

Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.    

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę o zmianie Uchwały Nr 

XLV/246/18 Rady Miejskiej w Żychlinie  z dnia 6 czerwca 2018 r. w sprawie określenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym,  w którym 

kończą 6 lat w prowadzonych przez Gminę Żychlin publicznych przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w publicznej szkole  podstawowej. 

 

Uchwała Nr XIV/57/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

e) o zmianie Uchwały Nr IV/18/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 
2019 r. w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2019 rok, 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr IV/18/2019 Rady 

Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały Nr IV/18/2019 

Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok. 

 

OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), 

Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr IV/18/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z 

dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2019 rok. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie zaopiniowania projektu uchwały o zmianie 

Uchwały Nr IV/18/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie 
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Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok 

zajmą stanowisko na Sesji Rady. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały Nr IV/18/2019 

Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok  

głosowało   - 13 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Janusz, Piotr Kowalski; Leszek 

Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora;  Sylwia 

Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa, Barbara 

Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.    

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę o zmianie Uchwały Nr 

IV/18/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie Gminnego 

Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok. 

 

Uchwała Nr XIV/58/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

f) zmiany budżetu gminy na 2019 rok, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2019 
rok. 
 
OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), 
Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2019 rok. 
Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 
zmiany budżetu gminy na 2019 rok zajmą stanowisko na Sesji Rady. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie w sprawie zmiany 

budżetu gminy na 2019 rok. 

  

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2019 rok 

głosowało   - 13 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Janusz, Piotr Kowalski; Leszek 

Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora;  Sylwia 

Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa, Barbara 

Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2019 rok.  

 

Uchwała Nr XIV/59/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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g) wyboru ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym w Kutnie na kadencję 
2020-2023. 
 

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Zespołu do zaopiniowania kandydatów na 
ławników – Panią Ewę Wypych o przedstawienie opinii o zgłoszonych kandydatach na 
ławników, w szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w 
ustawie. 
 
Po odczytaniu. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 160 paragraf 1 ustawy Prawo o 
ustroju sądów powszechnych - Rada wybiera ławników w głosowaniu tajnym. 
 
Przewodnicząca Rady zaproponowała powołanie trzyosobowej Komisji Skrutacyjnej do 
przeprowadzenia wyborów na ławników oraz poprosiła o zgłaszanie kandydatur. 
 
Do Komisji Skrutacyjnej zaproponowano następujące kandydatury: 

1. Agnieszka Sidwa, 
2. Rafał Klimczak, 
3. Krzysztof Wojtalewicz. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy zgłoszone osoby wyrażają zgodę na kandydowanie do 

składu Komisji Skrutacyjnej ? 

Po wyrażeniu zgody. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania składu Komisji Skrutacyjnej  

głosowało   - 13 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Janusz, Piotr Kowalski; Leszek 

Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora;  Sylwia 

Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa, Barbara 

Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.    

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła skład Komisji Skrutacyjnej i poprosiła 
członków Komisji o ukonstytuowanie się oraz przygotowanie kart do głosowania. 
Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy. 
 
Po przerwie. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej – Panią 
Agnieszkę Sidwa o odczytanie regulaminów głosowania w wyborach ławników do orzekania 
w Sądzie Rejonowym w Kutnie  z wyłączeniem spraw z zakresu prawa pracy oraz do 
orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy. 
 
Po odczytaniu regulaminów głosowania. 
 
Przewodnicząca Rady zapytała czy są uwagi do przedłożonych regulaminów głosowania w 
wyborach ławników? 
Nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia przedłożonych regulaminów głosowania w 

wyborach na ławników  
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głosowało   - 13 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Janusz, Piotr Kowalski; Leszek 

Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora;  Sylwia 

Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa, Barbara 

Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.    

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie przez Radę regulaminów głosowania w 
wyborach na ławników oraz zaproponowała następujący sposób głosowania: 
„Radni wywołani przez Komisję Skrutacyjną podchodzą do Komisji odbierając 2 karty do 
głosowania tj.: 

1. kartę do głosowania w wyborach ławników do orzekania  
w Sądzie Rejonowym w Kutnie (w sprawach z zakresu prawa pracy), 

2. kartę do głosowania w wyborach ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym w 
Kutnie (z wyłączeniem spraw z zakresu prawa pracy). 

Fakt odebrania karty należy potwierdzić podpisem na liście. 
Następnie radny podchodzi do miejsca przeznaczonego do tajnego głosowania, a po 
oddaniu głosu wrzuca karty do urny.” 
 
Przewodnicząca Rady zapytała czy są inne propozycje co do sposobu głosowania. 
Nie zgłoszono żadnych propozycji. 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie przez Radę sposobu głosowania oraz poprosiła 
o 10 minut przerwy w celu przystąpienia Komisji Skrutacyjnej do pracy oraz sporządzenia 
protokołu. 
 
Po przerwie. 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie 
wyników głosowania w wyborach na ławników. 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Pani Agnieszka Siwa – odczytała protokół w celu 
ustalenia wyników głosowania w sprawie wyboru ławników do orzekania w Sądzie 
Rejonowym w Kutnie, z którego wynika, iż: 
Kandydaci na ławników do orzekania z wyłączeniem spraw z zakresu prawa pracy 
w Sądzie Rejonowym w Kutnie otrzymali następującą ilość głosów: 
1) Antczak Anna Barbara                        -12 głosów, 
2) Modrzejewska-Rzeźnicka Magdalena -10 głosów, 
Na podstawie wyników głosowania Komisja stwierdza, że następujące osoby: 
1) Antczak Anna Barbara                        -12 głosów, 
2) Modrzejewska-Rzeźnicka Magdalena -10 głosów, 
uzyskały wymaganą liczbę głosów ważnych i zostały wybrane na ławników do orzekania z 
wyłączeniem spraw z zakresu prawa pracy w Sądzie Rejonowym w Kutnie. 
 
Wyniki głosowania w sprawie wyboru Pana Piotra Petery na ławnika do orzekania w 
sprawach z zakresu prawa pracy w Sądzie Rejonowym w Kutnie przedstawiają się 
następująco: 
„za” głosowało    - 13 głosów 
„przeciw”              - 0 głosów 
„wstrzymało się” – 0 głosów 
Na podstawie wyników głosowania Komisja stwierdza, że Pan Piotr Petera uzyskał 
wymaganą liczbę głosów ważnych, tj.: 13 głosów i został wybrany na ławnika do orzekania w 
sprawach z zakresu prawa pracy w Sądzie Rejonowym w Kutnie. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do orzekania 
w Sądzie Rejonowym w Kutnie na kadencję 2020-2023. 
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Uchwała Nr XIV/60/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do p-tu 3.Informacja dotycząca organizacji roku szkolnego 2019/2020 wg stanu na 

dzień 30 września 2019r. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy są uwagi do przedłożonej informacji dotyczącej 

organizacji roku szkolnego 2019/2020 wg stanu na dzień 30 września 2019r.  

 

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację dotyczącą organizacji 

roku szkolnego 2019/2020 wg stanu na dzień 30 września 2019r. 

 

Informacja dotycząca organizacji roku szkolnego 2019/2020 wg stanu na dzień 30 września 

2019r. stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do p-tu 4. Sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała zaproszenie Burmistrza Gminy Żychlin na Seminarium, 

które odbędzie się 5 listopada 2019 roku o godzinie 10:00 w Sali konferencyjnej Urzędu 

Gminy w Żychlinie na temat sytuacji ekonomicznej samorządów prowadzone przez 

specjalistów z firmy PRO POLIS. 

Jadwiga Melcher – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 2 – poruszyła kwestię 

nieczystości, które zostają spalane w domach oraz ich skutki. Prosi o interwencję poprzez 

podjęcie procedur. Poinformowała o możliwości zgłoszenia problemu do Samorządowego 

Instytutu Samorządu Terytorialnego oraz Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. 

Marek Materka – Prezes Spółki MIG-MA – poinformował o złożeniu oświadczenia o 

rezygnacji z pełnienia funkcji Prezesa Spółki. Ostatnim dniem pełnienia wymienionej funkcji 

przypada na 4 listopada 2019r.  

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy – potwierdził problem zmagania się ze smogiem 

w wielu miejscowościach. Czynnościami, które są wykonywane przez nasz lokalny samorząd 

jest np. wydanie broszur informacyjnych, które ostrzegają do czego może doprowadzić 

spalanie nieczystości w piecach. Przed kilkoma laty nasz samorząd uzyskał inwestora w 

zakresie sieci ciepłowniczych co skutkowało zmianą taką, że 11-12 lokalnych źródeł niskiej 

emisji zostały podłączone do sieci ciepłowniczej. Kolejna inwestycja związana ma być z 

likwidacją niskiej emisji na Starówce Miejskiej. Poinformował również o skontaktowaniu się z 

firmą, która bada jakość powietrza oraz planach zamieszczenia kilka punktów pomiarowych 

na terenie naszej gminy. W kwestii gazyfikacji toczy się dalsza procedura związana z 

lokalizacją  miejsca inwestycji celu publicznego oraz lokalizację sieci pasów drogowych. 

Zwrócił się z wyrazami szacunku do Prezesa Spółki MIG-MA oraz podziękował za miłą 

współpracę. Poinformował o przystąpieniu realizacji pierwszego etapu analitycznego 

dotyczącego dalszego sposobu funkcjonowania zakładu komunalnego. Jesteśmy po 

pierwszych rozmowach ze specjalistami, którzy wykonują tego typu prace i wykonywali je już 

wcześniej u nas. Państwo będą mieli przedstawiane wszystkie warianty na poszczególnych 

etapach analizy w jaki sposób możemy usprawnić i w jakim kierunku zmierzać do tego aby 

zakład funkcjonował w sposób płynny. 

Rafał Zajączkowski – Radny Rady Miejskiej w Żychlinie – w kwestii podłączenia do 

centralnego ogrzewania w przypadku Samorządowego Zakładu Budżetowego można część 
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podłączeń przyspieszyć, gdyż ciepłociąg jest usytuowany przy budynkach. Odniósł się do 

bezpieczeństwa mieszkańców oraz jakości powietrza. Poruszył temat przyznawanych dotacji 

dla zakładów, które od lat są takie same oraz fakt, iż wszystko drożeje. Podał przykład 

transportu, który na przełomie roku wzrósł o 90 groszy oraz wyraził opinię, iż różnice 

powinny być rekompensowane. 

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy – w tej chwili przygotowujemy wniosek o 

przyłączenie a zakład dostarczający ciepło wskaże nam możliwości w przypadku obiektów, 

które znajdują się bezpośrednio przy istniejących sieciach i przyłączach. Największym 

problem pozostaje tam gdzie trzeba wybudować odrębną sieć. Poinformował o oczekiwaniu 

decyzji od Ministerstwa Finansów odnośnie subwencji i będziemy Państwa informować jak 

może wyglądać przyszłoroczny budżet. 

 
Do p-tu 5. Przyjęcie Protokołu Nr XIII/2019 z dnia 30 września  2019r. 
 
Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołu. 
 

Za przyjęciem Protokołu Nr XIII/2019 z dnia 30 września 2019r. 
głosowało   - 13 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Janusz, Piotr Kowalski; Leszek 

Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora;  Sylwia 

Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa, Barbara 

Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.    

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
Do p-tu 6. Zakończenie obrad XIV Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym za udział w Sesji Rady.  
Zamknęła XIV Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
Protokolant:                                                                           Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
A.Garstka 
                                                                                                      Elżbieta Wanda Sikora 
 


